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Z A P I S N I K
sa 215. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 23. svibnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova
tijela Grada, samouprave i uprave, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice,
Davorka Grgurić,  voditeljica  Odsjeka za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno uređenje i  promet,
Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Alen Udović, direktor GSC
Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada
Delnica,  Nikola  Muvrin,  direktor  „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.  i  Klaudija  Kumpar,  tajnica
gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić,  Dragan Abramović, Petar Hrg, Mirna Janeš.

PLANSKI KOLEGIJ

TOMISLAV MRLE
- Priprema natječaja za prodaju zemljišta.
- Izrada tabularne izjave.
- Prijava osoba koje dolaze na javne radove na zdravstveno i mirovinsko osiguranje.
- Izrada ugovora o radu.
- Aktivnosti vezane na zaštitu na radu.
- Komunikacija s Konzervatorskim odjelom na temu objekta Ljekarne.
- Nakon Škole za javnu upravu potrebno je provesti aktivnosti u skladu s novim Pravilnikom.
- Poslovi pisarnice i tajništva.
- Izrada rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća.
- Objava akata u Službenim novinama i na web stranici Grada.

ALEN UDOVIČ
- Generalno sređivanje objekata u okviru mogućnosti:  Očišćen je Dom sportova,  sređene su

svlačionice i  sanitarije,  očišćeni  hodnici  od dužeg perioda neodržavanja  pa su se koristila
izuzetno agresivna, očišćeni su toaleti na katu, pokošena je trava oko objekta. Bazen će raditi
kroz ljeto ali će se prije toga isprazniti radi sređivanja.

- Multifunkcijska dvorana je pospremljena i očišćena.
- Nogometni stadion je pokošen, očišćen je prostor prema skakaonicama, uklonjeno raslinje,

kreće  se  s  ravnanjem  ograde,  odobreno  je  postavljanje  novih  polikarbonatnih  ploča  na
boksove za igrače i suce, radi se na čišćenju i farbanju golova, postavljanju novih mreža i
novih kopči za mreže.

- Košarkaški stadion je sređen: ofarbani su stupovi za rasvjetu, koševi, jarboli za zastave, sve je
očišćeno.

- U Kuglani su očišćeni toaleti i svlačionice. 
- Aktivnosti vezane na uređenje teniskog igrališta.



- Sutra se sastaje Nadzorni odbor.
- Napravljeni su programi za škole i vrtiće u ljetnom i zimskom periodu za Delnice i Platak.
- Prezentacija  aktivnosti  prema  Županijskom odjelu  za  obrazovanje  kako  bi  nam pomogli

uvrstiti nas u školske kurikulume da postanemo redovna mjesta gdje škole i vrtići odlaze na
izlete.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Danas skupina „Maze“ odlazi na završni izlet na otok Krk.
- Priprema Izvješća o održanoj Dječjoj olimpijadi za Hrvatski sportski savez te za INA kao

generalnom sponzoru.
- Sređivanje papirologije.
- Javna objava natječaja za upis djece u pedagošku godinu 2016/17.

DAVORIN KLOBUČAR
- U ime Odbora za sport čestita svima koji su sudjelovali u Dječjoj olimpijadi koja je bila dobro

organizirana, koja je promovirala Grad i možemo samo poželjeti  više takvih događanja na
našem području.

NIKOLA MUVRIN
- Čestita Dječjem vrtiću na uspješnoj organizaciji  Dječje olimpijade u čemu su sudjelovali i

djelatnici „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Postavljeni su betonirani nosivi stupovi na Vidikovcu.
- Odvoz trupaca i čišćenje Parka kralja Tomislava.
- Priprema gredica za sadnju te uređenje fontane.
- Košnja i čišćenje površina, pražnjenje kanti za otpatke, održavanje groblja.
- Zbog komentara koje dobiva gradonačelnik je zatražio od direktora da provjeri propis koji

govori  o tome koliko se pokojnika može sahraniti  u jedno grobno mjesto.  Nikola Muvrin
navodi  da  se  u  jednostruko  grobno  mjesto  mogu  ukopati  tri  pokojnika  u  određenom
vremenskom razdoblju,  u  dvostruko se  može  ukopati  šestoro  pokojnika.  Postoji  odluka  o
tome. Postoji problem na starom groblju gdje se svakako zakopavalo.

DAVORKA GRGURIĆ
- Komunalni redar bio je na usluzi na Dječjoj olimpijadi.
- Radovi, kontrola i dogovori za rekonstrukciju Šetališta I. G. Kovačića te za Frankopansku

ulicu. Radovi u Parku idu svojom dinamikom. To su tri gradilišta koja se redovno obilaze s
nadzorom i izvođačima radova.

- Pojačano je prometno redarstvo zbog sajma cvijeća i placa.
- Rješenja  za  komunalni  doprinos,  komunalnu  naknadu,  naknade  za  nezakonito  izgrađene

zgrade.
- Rad na registru imovine i unašanje u GIS.
- Kontinuirano se rade ugovori za drva na javnim površinama.
- Aktivnosti vezane uz postavljanje horizontalne signalizacije.
- Izrada ugovora za terase.
- Izrada kriterija za potpore i poticaje u gospodarstvu.
- Otvaranje ponuda i izrada zapisnika po natječaju za dodjelu poslovnog prostora.
- Izrada ugovora za pogrebne djelatnosti s „Imoćankom“.
- Aktivnosti na Strategiji ukupnog razvoja Grada Delnica vezano za procjenu utjecaja na okoliš.
- Komunikacija s projektantom vezano uz završni projekt stadiona.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Nabava knjižne građe iz Antikvarijata, narudžba i obrada građe.
- Kontrola  računa  za  knjige  i  vođenje  posebnog  računovodstva  radi  izrade  izvješća  za

ministarstvo.



- Radijska emisija „Čitateljski kutak“.
- 21. svibanj je Međunarodni dan kulturne raznolikosti te će se u tom smislu urediti izlog.
- Aktivnosti vezane uz izradu knjižice o 140-oj obljetnici NKČ.

ĐULIO JUSUFI
- Obrada materijala usvojenih na sjednici Gradskog vijeća.
- Izračun stana sa stanarskim pravom.
- Komunikacija s HABOR-om vezano za Supilovu ulicu.
- Komunikacija s Info projektom zbog pripreme rješenja za porez na tvrtku i kuće za odmor.
- Aktivnosti vezane uz bagatelnu nabavu za rasvjetu i ozvučenje za manifestacije.
- Obračun naknade za Mandatnu komisiju te Odbor za komunalne poslove i Odbor za financije.
- Zatražit će se ponude za osiguranje službenih vozila.
- Projekt za knjižnicu i muzej – mjera 741.
- Nastavlja se s prikupljanjem podataka i izradom nacrta odluke vezano za poduzetničke zone,

subvencioniranje zemljišta i sl.

Na kraju sastanka gradonačelnik je uputio čestitke i zahvalnost na trudu i velikom zalaganju svima
koji su sudjelovali u Dječjoj olimpijadi, posebice ravnateljici Dječjeg vrtića Zvezdani Jerković. Sve je
funkcioniralo izvrsno, bila je to lijepa prezentacija našeg Grada i našeg Vrtića. Ne treba biti velik da bi
bio uspješan ako postoji volja, trud i želja, a toga nije nedostajalo.

Dovršeno u 8,50 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


